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Protokół 

z obrad I  sesji Rady Miasta Sulejówek 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulejówku 

ul. Paderewskiego 29 

z dnia 22 listopada  2018 r. 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji  Rady Miasta przez najstarszego wiekiem radnego  

 

Na podstawie art. 20 ust.2c ustawy o samorządzie gminnym  -  jako najstarsza wiekiem radna                   

H. Wysocka otworzyła pierwszą sesję Rady Miasta Sulejówek VIII kadencji 2018 – 2023 r.,  zwołaną 

przez Komisarza Wyborczego  na podstawie  art. 20 ust. 2 i art. 29 a ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym.   

Radna H. Wysocka  powiedziała, że dołoży wszelkich starao, aby I sesja przebiegała sprawnie 

i zgodnie z prawem. Poprosiła o wprowadzenie pocztu sztandarowego.  Radna poinformowała, że 

ustawowy skład Rady Miasta Sulejówek  wynosi 15 radnych, następnie  stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 15 radnych zgodnie z listą obecności, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 

obrad Rady Miasta Sulejówek.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.                                      

Na protokolanta wyznaczono p. Martę Żaboklicką. 

Radna H. Wysocka powitała Miejska Komisję Wyborczą, Burmistrza i radnych oraz  przybyłych gości                             

i mieszkaoców.  Następnie przedstawiła porządek obrad sesji : 

1. Otwarcie sesji  Rady Miasta przez najstarszego wiekiem radnego. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeo o wyborze.  

3. Ślubowanie radnych. 

4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza. 

6. Ślubowanie burmistrza. 

7. Zamknięcie sesji Rady Miasta. 

 

Ad.2  

Wręczenie radnym zaświadczeo o wyborze przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Radna H. Wysocka poprosiła   Miejską Komisję Wyborczą o wręczenie radnym zaświadczeo                           

o wyborze do Rady Miasta Sulejówek.     

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Z. Kikolska pogratulowała radnym wyboru do Rady 

Miasta Sulejówek. Podziękowała członkom komisji oraz  osobom zaangażowanym w przygotowanie                        

i przeprowadzenie wyborów oraz obwodowym komisjom wyborczym. Następnie  wręczyła radnym 

zaświadczenia o wyborze. 
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Ad.3   

Ślubowanie radnych  

 

Radna H. Wysocka poinformowała, że zgodnie z art. 23a  ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym, 

nowo wybrani radni przystąpią do ceremonii złożenia ślubowania, które odbędzie  się w następujący 

sposób: po odczytaniu roty radni wywołani kolejno - przez najmłodszego radnego  J. Wanke -  

powstaną i wypowiedzą słowa:  „ślubuję”, lub „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg .”  

 

Radny J. Wanke odczytał rotę: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawowad godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 

mojej gminy i jej mieszkaoców". 

Radni w kolejności alfabetycznej złożyli ślubowanie. 

Radna H. Wysocka stwierdziła, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat Radnego Rady 

Miasta Sulejówek. Przypomniała, że ustawowy skład Rady Miasta Sulejówek to 15 radnych.  W sesji 

dzisiejszej uczestniczy 15  radnych, którzy złożyli ślubowanie, co stanowi wymagane kworum dla 

prowadzenia obrad, przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podjęcia prawomocnych uchwał.  

Ad. 4 

 Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Radna H. Wysocka przystępujemy do realizacji pkt. 4, to jest do wyboru Przewodniczącego                              

i Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Rozpoczniemy od powołania Komisji Skrutacyjnej. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów.  Przypominam, że członkowie Komisji Skrutacyjnej nie mogą 

kandydowad na funkcje:  Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. 

 

Radny D. Dąbrowski zgłosił kandydaturę radnego M. Eliasza. 

Radna H. Wysocka zapytała czy radny M. Eliasz  wyraża zgodę na powołanie go w skład Komisji 

Skrutacyjnej? 

Radny M. Eliasz tak. 

 

Radna H. Wysocka dziękuję, proszę o zgłoszenie następnej kandydatury. 

 

Radny A. Lipka zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Oniszk- Palacz. 

 

Radna H. Wysocka zapytała czy radna J. Oniszk- Palacz  wyraża zgodę na powołanie jej w skład 

Komisji Skrutacyjnej? 

 

Radna J. Oniszk-Palacz tak. 

 

Radna H. Wysocka dziękuję, proszę o zgłoszenie następnej kandydatury. 

 

Radny J. Zielioski zgłosił kandydaturę radnego W. Kucharskiego. 
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Radna H. Wysocka zapytała czy radny W. Kucharski  wyraża zgodę na powołanie go w skład Komisji 

Skrutacyjnej? 

Radny W. Kucharski bardzo serdecznie dziękuję ale nie. 

 

Radna H. Wysocka dziękuję, proszę o zgłoszenie następnej kandydatury. 

Radny J. Czarnocki zgłosił kandydaturę radnego W. Bronisza. 

Radna H. Wysocka zapytała czy radny W. Bronisz wyraża zgodę na powołanie go w skład Komisji 

Skrutacyjnej? 

Radny W. Bronisz tak wyrażam zgodę. 

 

Radna H. Wysocka czy są jeszcze zgłoszenia? Nie widzę. Poddaję pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. Będę w kolejności alfabetycznej wyczytywad radnych. Lista z głosowania stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Stwierdzam, że „za” zamknięciem listy kandydatów głosowało 15 

radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymało się” 0. 

W związku z tym, że zgłoszono trzy kandydatury proponuję przegłosowad  w całości skład komisji. Kto 

jest „za” powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie  : 

1. Jolanta Oniszk-Palacz, 

2. Mateusz Eliasz, 

3. Wojciech Bronisz, 

 

 „Za” powołaniem Komisji Skrutacyjnej głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 . 

Stwierdziłam, że Komisja Skrutacyjna  została powołana w zaproponowanym składzie.                                 

Lista z głosowaniem stanowi załącznik nr 3 do Protokołu. Poprosiła Komisję Skrutacyjna                                   

o ukonstytuowanie się.  

 

Radny M. Eliasz poinformował, że Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny W. Bronisz. 

Radna H. Wysocka poinformowała, że przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Sulejówek, który składad się będzie  z następujących etapów: 

a) Zgłaszanie kandydatów 

b) Prezentacja kandydatów 

c) Przeprowadzenie głosowania 

d) Odczytanie protokołu przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej z  wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek  

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów. Kandydaci mogą także zgłaszad się osobiście.  Przypominam, 

że zgłoszony kandydat musi wyrazid zgodę na kandydowanie, dlatego każdorazowo będę zwracała się 

z zapytaniem, czy kandydat wyraża zgodę. 

Radna A. Szymulewicz zgłosiła kandydaturę radnego D. Dąbrowskiego. 

Radna H. Wysocka zapytała czy radny D. Dąbrowski  wyraża zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek?  
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Radny D. Dąbrowski tak wyrażam zgodę. 

 

Radna H.  Wysocka poprosiła o dalsze zgłoszenia. 

 

Radny W. Kucharski zostałem upoważniony przez dwa komitety żeby poinformowad Paostwa, że nie 

będziemy wystawiad żadnego kandydata, chcemy  uszanowad to, że największy komitet wprowadził 

siedmiu radnych i szanujemy to, że przysługuje mu prawo do zajęcia stanowiska i wyznaczenia 

swojego  kandydata na Przewodniczącego Rady. Dlatego dla lepszej współpracy w radzie miasta i dla 

miasta i jego mieszkaoców my radni z pozostałych komitetów nie będziemy wyznaczad swojego 

kandydata. 

 

Radna H. Wysocka nie widzę dalszych zgłoszeo. Poddaję pod głosowanie  zamknięcie listy 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Lista z głosowania stanowi załącznik nr 4  

do protokołu. Dziękuję, stwierdzam, że lista kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta 

Sulejówek została zamknięta w głosowaniu 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymało się”. Proszę 

kandydata radnego D. Dąbrowskiego o krótką prezentację.   

 

Radny D. Dąbrowski wysoka Rad0, Panie Burmistrzu  pracownicy urzędu i dostojni goście. Mam 37 

lat, prywatnie jestem szczęśliwym mężem i ojcem dwójki dzieci, posiadam wykształcenie wyższe 

magisterskie na kierunku zarządzania. Radnym jestem nieprzerwanie od 2006 roku, w latach 2006-

2010 byłem członkiem Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Środowiska i Zagospodarowania 

Przestrzennego.  W latach 2010-2014 pełniłem, funkcję przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu. W tym okresie powołano Młodzieżową Radę Miasta oraz uchwalono jej statut. Ponadto 

byłem członkiem Komisji Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. W latach 2014-2018 pełniłem funkcję 

Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Dzięki współpracy z śp. Dyrektorem Kosioskim oraz 

obecną Panią Dyrektor I. Cichoo sesje rady miasta odbywają się w budynku Liceum, usprawniło to 

prace rady. Zabiegałem o to aby współpraca z burmistrzem układała się pomyślnie, starałem się 

łagodzid wszelkie spory i dyskusje, które odbiegały od merytoryczności. Ponadto byłem członkiem 

Komisji Inwestycji. Dzięki zdobytej wiedzy i doświadczeniu uważam, że jestem dobrze przygotowany 

do pełnienia tej zaszczytnej funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Dlatego proszę 

szanownych Paostwa o zaakceptowanie mojej kandydatury.  

 

 

Radna H. Wysocka czy są pytania do kandydata?  Jeżeli nie ma ogłaszam 10  minutową przerwę na 

przygotowanie przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.    

 Po przerwie: 

 

Radna H. Wysocka wznawiam obrady. Proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie 

radnych z zasadami głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek                           

i rozdanie kart do głosowania.  

 

Radny W. Bronisz członek komisji skrutacyjnej  zapoznał radnych z  zasadami głosowania. 

  

Komisja Skrutacyjna  rozdaje karty do głosowania, następnie  radni wyczytani z listy obecności  

wrzucają do urny karty do głosowania.  
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Radna H. Wysocka ogłaszam  5 minutową  przerwę  celem obliczenia głosów, sporządzenia protokołu 

i podania przez Komisję Skrutacyjną wyników głosowania.  

Po przerwie,  

 

Radna H. Wysocka proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów 

Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek VIII kadencji 2018-2023. 

 

Radny W. Bronisz  odczytał protokół komisji skrutacyjnej z wyborów na Przewodniczącego Rady 

Miasta Sulejówek VIII kadencji 2018-2023. 

 

Radna H. Wysocka poddała  pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miasta Sulejówek.  

 

Rada Miasta w głosowaniu 15  „za”,0 „przeciw”, 0„wstrzymało się” podjęła uchwałę  nr I/1/2018             

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Lista z głosowania stanowi załącznik 

nr 5  do protokołu. Obecnych 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przekazanie prowadzenia sesji nowo wybranemu przewodniczącemu  

 Radna H. Wysocka pogratulowała radnemu Danielowi Dąbrowskiemu  wyboru na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miasta Sulejówek  i prosiła  o przejecie prowadzenia obrad I sesji Rady 

Miasta Sulejówek VIII kadencji. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski bardzo serdecznie dziękuję za wybór mnie na przewodniczącego, 

wznawiam obrady. Przystępujemy do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek, który 

składad się będzie  z następujących etapów: 

a) Zgłaszanie kandydatów 

b) Prezentacja kandydatów 

c) Przeprowadzenie głosowania 

d) Odczytanie protokołu przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o  wyborze 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek  

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów. Kandydaci mogą także zgłaszad się osobiście.  Kandydat musi 

wyrazid zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Radny D. Dąbrowski zgłosił kandydaturę radnej H. Wysockiej. Radna podczas pracy 

w samorządzie pełniła funkcję Przewodniczącej Komisji Inwestycji I Gospodarki Komunalnej                       

w V kadencji. W latach 2010-2014 była Wiceprzewodniczącą  Rady Miasta. Jest radną z bardzo dużym 

doświadczeniem, zawsze zabiega o spokojny i merytoryczny ton dyskusji. Czy radna H. Wysocka 

wyraża zgodę na kandydowanie na wiceprzewodniczącego Rady? 

Radna H. Wysocka tak wrażam zgodę. 

 

Radny W. Kucharski w konsekwencji głosowania na pana i oświadczenia złożonego przez mnie jako 

reprezentanta kolejnych komitetów, które wprowadziły radnych do rady miasta dla dobrej 

współpracy w radzie i dla mieszkaoców bo oni są tu najważniejsi. Uważamy, że potrzebna jest 
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reprezentacja tych, którzy mają też dużo mandatów w tej radzie. W związku z powyższym 

powinniśmy  mied swojego reprezentanta. Powinniśmy to uszanowad i dlatego  zgłaszam 

kandydaturę radnego D. Galioskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Jest on radnym wielu 

kadencji i będzie on godnie reprezentował radę miasta i radnych. 

 

Przewodniczący Radny D. Dąbrowski czy radny D. Galioski wyraża zgodę na kandydowanie na 

wiceprzewodniczącego Rady? 

 

Radny D. Galioski – tak. 

 

Przewodniczący Radny D. Dąbrowski nie widzę dalszych zgłoszeo. Poddaję pod głosowanie  

zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Stwierdzam, że lista 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek została zamknięta w głosowaniu 15 

„za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymało się”. Lista z głosowania stanowi załącznik nr 7  do protokołu. Proszę 

kandydatów  na Wiceprzewodniczącego Rady o prezentację.  Jako pierwszą radną H. Wysocką. 

 

 

Radna H. Wysocka dziękuję wszystkim mieszkaocom i moim wyborcom za wybranie mnie do VIII 

kadencji Rady Miasta. Posiadam duże doświadczenie w samorządzie, gdyż będzie to już moja piąta 

kadencja. Mam również duże doświadczenie jeżeli chodzi o przedsiębiorstwo, ponieważ przez ponad 

40 lat prowadziłam z mężem działalnośd gospodarczą. Myślę, że mieszkaocy bardzo dobrze mnie 

znają, gdyż kolejny już raz mam zaszczyt pełnid obowiązki radnej. Wydaje mi się, że 

Wiceprzewodniczący musi mied bardzo dużo czasu, którym ja dysponuję - jestem w każdej chwili 

dostępna i gotowa do pracy. Jestem osobą gotową do współpracy i pomocy innym. Liczę na paostwa 

poparcie. 

 

Radny D. Galioski dziękuję moim wyborcom, dzięki którym znalazłem się tutaj. Deklaruję, że będę 

robił wszystko, aby nasza współpraca i moje zaangażowanie były jak najbardziej pozytywne.                            

Z zawodu jestem pedagogiem - przez 15 lat pracowałem w SP3 w Sulejówku pełniąc funkcję 

Dyrektora. Obecnie pracuję w Urzędzie Miasta Stołecznego Warszawy pełniąc funkcję jednego                        

z Dyrektorów Dzielnicowych Biur Finansów Oświaty. Bardzo dobrze wspominam współpracę                               

z nauczycielami, rodzicami, jak również z uczniami. Jeżeli chodzi o samorząd, to pełniłem funkcję  

Radnego Gminnego, Radnego Powiatowego oraz Radnego Miasta Sulejówek. Byłem m. in. 

Wiceprzewodniczącym Rady, członkiem Zarządu Rady Powiatu, a także Przewodniczącym Komisji 

Oświaty. Jestem otwarty na współpracę, cenię sobie ludzi z którymi pracuję, jak również wszystkich, 

którzy ze mną rozmawiają, a także moich wyborców. Dowodem na to jest fakt, iż ponownie zostałem 

wybrany na radnego uzyskując znacznie większą ilośd głosów niż mój kontrkandydat. Dziękuję mu za 

szlachetną postawę podczas wyborów. Dziękuję również za poddanie mojej kandydatury na 

stanowisko Wiceprzewodniczącego. Pragnę zapewnid, iż jeśli zostanę wybrany uczynię wszystko, aby 

rzetelnie pełnid tę funkcję. 

 

Przewodniczący  Rady D. Dąbrowski czy są pytania do kandydata?  Jeżeli nie ma ogłaszam                           

10  minutową przerwę na przygotowanie przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.    

 Po przerwie: 
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Przewodniczący  Rady D. Dąbrowski wznawiam obrady. Proszę przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z zasadami głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Sulejówek  i rozdanie kart do głosowania.  

 

Radny W. Bronisz przewodniczący  komisji skrutacyjnej  zapoznał radnych z  zasadami głosowania. 

  

 

Komisja Skrutacyjna  rozdaje karty do głosowania, następnie  radni wyczytani z listy obecności  

wrzucają do urny karty do głosowania.  

 

Radny W. Bronisz odczytał protokół z wyborów Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  poddał  pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek.  

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radny „wstrzymał się”  podjęła 

uchwałę nr I/2/2014 w sprawie  wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sulejówek. Lista z 

głosowaniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Obecnych 15 radnych. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Radna H. Wysocka bardzo dziękuję, na pewno nie zawiodę ani rady ani mieszkaoców. Myślę, że 

nasza współpraca będzie się dobrze układała. 

 

Ad. 5 

Wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  poprosił  Miejską Komisję Wyborczą o wręczenie 

p. Arkadiuszowi Śliwie zaświadczenia o jego wyborze na Burmistrza Miasta Sulejówek.     

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Z. Kikolska wręczyła  zaświadczenie.                            

Ad. 6 

Ślubowanie burmistrza. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski poprosił  nowo wybranego burmistrza -  Pana Arkadiusza Śliwę 

o złożenie ślubowania. 

Nowo wybrany burmistrz A. Śliwa wypowiedział  rotę ślubowania o następującej treści „Obejmując 

urząd burmistrza miasta Sulejówek uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony 

mi urząd sprawowad będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkaoców miasta. Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Burmistrz A. Śliwa rok 2018 jest rokiem wyjątkowym, gdyż obchodzimy setną rocznicę odzyskania 

przez Polskę niepodległości. Jest to święto szczególnie bliskie nam tutaj w Sulejówku. Dzisiejszy dzieo 

22 listopada jest również setną rocznicą mianowania Józefa Piłsudskiego na tymczasowego 

Naczelnika Paostwa. Tę nominację wręczył mu inny mieszkaniec Sulejówka –  ówczesny premier 

Jędrzej Moraczewski. Właśnie w takim dniu rozpoczynamy naszą VIII kadencję Rady Miasta. Mam 

nadzieję, że jest to dobry znak dla naszego samorządu i miasta. Wybory i kampania wyborcza są 

niejako solą demokracji. Jakośd kampanii wyborczej świadczy o jakości demokracji w danej 
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społeczności. Dlatego też serdecznie dziękuję tym, którzy zachowali standardy jakości paostwa 

demokratycznego. Natomiast tym, którym chęd wygrania przydmiła te standardy życzę, aby już                       

w kolejnych wyborach powrócili do nich, a kultura polityczna w naszym mieście była na jak 

najwyższym poziomie. Ostatnie lata to dynamiczny rozwój naszego miasta, który należy 

kontynuowad. Jest to ostatnie 5 lat, gdy Polska (mam nadzieję, że również mieszkaocy Sulejówka) 

może czerpad z dużych dotacji unijnych. Aby byd skutecznym w tych działaniach należy spełnid kilka 

warunków - jednym z nich jest dobra współpraca w Radzie Miasta, a także pomiędzy Radą Miasta                    

i Burmistrzem. Mam nadzieję, że będzie to dobra kadencja, a swoje nadzieje upatruję chociażby                  

w dzisiejszych wyborach Prezydium Rady Miasta. Duże nadzieje wiążę z Panem Przewodniczącym 

Danielem Dąbrowskim, który już w poprzedniej kadencji pokazał swoją skutecznośd, cierpliwośd                   

i spokój, a także dążenie do zachowania spokoju i kultury obrad oraz kompromisu i jedności. Nadzieje 

wiążę również z osobą Pani Wiceprzewodniczącej Haliny Wysockiej, która jako jedyna nieprzerwanie 

już od 16 lat pełni mandat radnej i cieszy się nieustannym zaufaniem mieszkaoców. Jest to osoba 

bardzo dynamiczna i zdecydowana, ale także zawsze szukająca kompromisu i jedności w Radzie. Liczę 

na to, że ta kadencja będzie lepsza jeżeli chodzi o współpracę Burmistrza z Radą Miasta niż 

poprzednie kadencje VI i VII, kiedy to miałem honor pełnid funkcję Burmistrza Miasta. To współpraca  

nie tylko na poziomie gminy, ale również różnych jednostek samorządu terytorialnego, chociażby                    

z powiatem mioskim – dlatego też cieszymy się, że mieszkaniec Sulejówka Witold Kikolski został 

Wicestarostą Powiatu Mioskiego. Liczymy, że współpraca z powiatem mioskim będzie zatem jeszcze 

lepsza niż dotychczas, a finanse z budżetu powiatowego będą płynęły większym strumieniem na 

instytucje powiatowe czy infrastrukturę znajdującą się w Sulejówku. Nasza współpraca dotyczy 

również Województwa Mazowieckiego – wielokrotnie udowodniliśmy już, że jesteśmy skuteczni                    

w pozyskiwaniu funduszów z samorządu Województwa Mazowieckiego. Ta współpraca, to również 

współpraca z Paostwem Polskim i Rządem, którego reprezentantem jest Wojewoda – liczymy tu 

również na wsparcie instytucji rządowych, a ten ostatni rok pokazał, że jesteśmy skuteczni w tych 

działaniach. Wielkie nadzieje wiążemy z niedawno powstałą organizacją korporacyjno-samorządową 

o nazwie Związek Samorządów Polskich – jako jedyna w Polsce grupuje ona samorządy na wszystkich 

szczeblach, a więc gminy, powiaty i województwa. Niedawno nastąpiła zmiana władz w tej organizacji 

– Wiceprezesem został Zastępca Burmistrza Miasta Sulejówek Pan Remigiusz Górniak, a Prezesem 

jest Burmistrz Halinowa Pan Adam Cieszkowski. Mamy nadzieję, że organizacja ta pod takim 

przywództwem przysłuży się mieszkaocom naszych gmin. Celem Związku Samorządów Polskich jest 

stwarzanie lepszego klimatu dla funkcjonowania samorządu w Polsce, poprawianie stanu prawnego 

funkcjonowania na różnych płaszczyznach, np. oświatowej, a także szukanie nowych dochodów dla 

samorządów terytorialnych. Jeżeli mówimy o rozwoju, to rok 2018 jest moim zdaniem jednym                       

z najbardziej dynamicznych w rozwoju miasta. Po raz pierwszy w tym roku przekroczyliśmy                           

w dochodach budżet 120 ml zł, a budżet inwestycyjny wynosił 58 mln zł. Starsi radni pamiętają, że 

kilkanaście lat temu tyle samo wynosił cały budżet miasta. Z tych 58 mln prawie 16 mln jest kwotą 

pozyskaną ze źródeł zewnętrznych. Taką tendencję rozwoju trzeba utrzymad, a do tego potrzebna 

jest zgoda. Rozpoczęliśmy wielkie inwestycje: Park Glinianki, budowa tuneli, budowa basenu, 

dokooczenie inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnych. Liczymy na to, że przy dobrej współpracy 

wszystkie te cele osiągniemy. Rozwój miasta to również rozwój sfery społeczno-kulturowej –  wiele 

zostało już zrobione: Bilet Metropolitalny, komunikacja miejska, dobra współpraca z organizacjami 

pozarządowymi czy akcja "Lato w mieście". Wiemy jednak, że oczekiwania są większe i mamy 

nadzieję, że im sprostamy.  Życie miasta to również dbałośd o pamięd historyczną. Wiemy, że 

powstaje wielkie Muzeum Józefa Piłsudskiego, utworzyliśmy Dzieo Żołnierzy Wyklętych, Dzieo 

Sybiraka. Rok 2018 jest rokiem wielu uroczystości, które budują postawę patriotyczną i jednośd. 

Życzę nam wszystkim, aby za te 5 lat każdy miał satysfakcję dobrze spełnionego obowiązku                            
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i poczucie, że przysłużył się do rozwoju naszego miasta. Cieszę się, że już po raz trzeci moje 

zaprzysiężenie odbywa się w budynku liceum ogólnokształcącego, w którym pracowałem przez 15 lat 

i poznałem tu wiele osób – zarówno uczniów, jak i nauczycieli. Nie mogę tu nie wspomnied o 

nieodżałowanym Dyrektorze Andrzeju Kosioskim, który niestety odszedł w tym roku. Szczególne 

podziękowania kieruję do mojej rodziny, przyjaciół z Komitetu Wyborczego PiS, a także do wszystkich 

ludzi, którzy wspierali mnie i dodawali otuchy. Wiem, że nie wszystkich przekonałem swoją pracą, ale 

obiecuję, że będę dalej starał się działad i postępowad tak, aby wszyscy byli zadowoleni i mieli 

świadomośd, że miasto się rozwija. Tego wszystkiego życzę nam i wszystkim mieszkaocom Sulejówka. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej serdeczne podziękowania kieruję do Pani Hanny Jaroo, 

Pani Sekretarz Hanny Stefaniuk i Pana Kamila Szlejzera.  

 

Ad 7. 

 Zamknięcie obrad I sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady  D. Dąbrowski  o godz. 20.50 zamknął 

obrady I  sesji Rady Miasta Sulejówek. Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nagraniu 

z I sesji Rady Miasta dostępnym do odsłuchania  w Biurze Rady.  

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Obradom przewodniczył: 

 


